

Oliver Mörsdorf

Ungleichbehandlung als Norm

Eine dogmatische Analyse des unional determinierten Antidiskriminierungsrechts in Deutschland

[Discrimination as Norm. A Dogmatic Analysis of EU Anti-Discrimination Law and its Influence on German Law.]

Published in German.

There is hardly an area of German private law with stronger links to EU law than anti-discrimination law. Oliver Mörsdorf takes this fact into account by analyzing the concepts, rules and remedies of anti-discrimination law from a strictly European viewpoint based on the general principle of non-discrimination.

Oliver Mörsdorf Geboren 1972; Studium der Rechtswissenschaften in Trier, Maastricht und Köln, 1999 Erstes Staatsexamen; Referendariat im LG-Bezirk Aachen; 2001 Zweites Staatsexamen; 2005 Promotion; 2014–2017 Lehrstuhlvertretungen in Bonn, Düsseldorf und München; 2017 Habilitation; Professor für Zivilrecht an der Hochschule des Bundes für öffentliche Verwaltung, Bonn.



2018. XXIV, 542 pages. JusPriv 228

ISBN 978-3-16-155826-9
cloth 139,00 €

ISBN 978-3-16-155827-6
eBook PDF 139,00 €

Order now:

https://www.mohrsiebeck.com/en/book/ungleichbehandlung-als-norm-9783161558269?no_cache=1

order@mohrsiebeck.com

Phone: +49 (0)7071-923-17

Fax: +49 (0)7071-51104